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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 7 października 2017 roku 

Numer: 27 / 2017 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: polepszenia dostępu do bezpłatnego internetu bezprzewodowego 

w pojazdach komunikacji miejskiej 

 

Na podstawie art. 3 ust. 1 i art. 23 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2016 roku, poz. 446 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania, uprzejmie proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Od kilku lat w pojazdach komunikacji miejskiej w Poznaniu istnieje możliwość korzystania 

z bezpłatnego internetu bezprzewodowego. Jest to bardzo dobre i innowacyjne rozwiązanie, 

które należy rozwijać i promować. Obecnie znaczna część społeczeństwa posługuje się 

urządzeniami z możliwością korzystania z internetu (smartfony, tablety), lecz nie wszyscy 

mają możliwość nielimitowanego dostępu do internetu we własnym zakresie. Od dłuższego 

czasu osoby podróżujące pojazdami komunikacji publicznej wskazują jednak, że bezpłatny 

internet bezprzewodowy nie jest dostępny w niektórych pojazdach lub na niektórych liniach. 

Warto zatem zwrócić uwagę na te okoliczności i doprowadzić do pełnej możliwości 

korzystania z internetu we wszystkich pojazdach poznańskiej komunikacji publicznej i na 

wszystkich liniach. Dodatkowo warto podjąć działania mające na celu zwiększenie czasu 

dostępu do internetu dla każdego użytkownika z obecnych 15 minut dziennie do co najmniej 
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30 minut dziennie, co będzie kolejnym atutem zachęcającym do korzystania z komunikacji 

miejskiej w Poznaniu.  

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) w jakiej liczbie pojazdów komunikacji miejskiej istnieje możliwość korzystania 

z bezpłatnego internetu bezprzewodowego, a w jakiej liczbie nie istnieje taka możliwość, 

 

2) z jakiej przyczyny w niektórych pojazdach komunikacji miejskiej nie istnieje możliwość 

korzystania z bezpłatnego internetu bezprzewodowego oraz czy i kiedy możliwe byłoby 

doprowadzenie do zmiany tej sytuacji, 

 

3) czy są linie autobusowe lub linie tramwajowe (w całości albo w części), na których 

obecnie nie istnieje możliwość korzystania z bezpłatnego internetu bezprzewodowego, 

 

4) z jakiej przyczyny na niektórych liniach autobusowych lub liniach tramwajowych 

(w całości albo w części) nie istnieje możliwość korzystania z bezpłatnego internetu 

bezprzewodowego oraz czy i kiedy możliwe byłoby doprowadzenie do zmiany tej 

sytuacji, 

 

5) jak często dochodzi do awarii urządzeń lub instalacji umożliwiających dostęp do 

bezpłatnego internetu bezprzewodowego w pojazdach komunikacji miejskiej i czy awarie 

te są szybko usuwane, 

 

6) czy i kiedy możliwe byłoby korzystanie przez każdego użytkownika z bezpłatnego 

internetu bezprzewodowego w pojazdach komunikacji miejskiej przez co najmniej 30 

minut dziennie. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


